
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
Caràcter:  ordinari 
Data:   31 d’octubre de 2006 
Horari:  18 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Rafel Gili Sastre,    batle en funcions 
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,  regidora 
Miquel Sebastià Moll Ferragut, regidor 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Julen Adrián Gorostiza,  regidor 
Elvira Piris Quetglas,   regidora 
Josep Danús Rosselló,   regidor 
Concepció Morell Moragues,  regidora 
Bartolomé Palmer Sabater,  regidor 
José Navarro Fuster,   regidor 
 
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza, secretària 
 
No hi assisteixen: 
 
Maria Francesca Servera Pascual, batlessa 
Margalida Tous Ferrer,  regidora 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions de 13 de juliol, 25 de juliol i 31 d’agost de 2006. 
2. Aprovació, si s’escau, del pacte sobre les condicions generals de treball del personal funcionari. 
3. Ratificació, si s’escau, de l’acord de la Junta de Govern Local de dia 9 d’octubre de 2006 de 
l’aprovació de l’addenda al conveni entre la comunitat autònoma de les Illes Balears i l’Ajuntament 
d’Artà per a la construcció d’un centre d’educació infantil de primer cicle a la Colònia de Sant Pere. 
4. Aprovació, si s’escau, de l’adquisició de la finca situada en el polígon 22, parcel·la 77, per instal·lar-
hi l’Escola Municipal d’Equitació. 
5. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel regidor d’EU/EV relativa a la dotació de serveis de 
clavegueram i a la recepció de les urbanitzacions de s’Estanyol, San Pedro i Betlem. 
6. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel regidor d’EU/EV relativa a l’aprovació urgent del 
Catàleg de béns immobles del municipi d’Artà. 
7. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de setembre i octubre de 2006. 
8. Precs i preguntes. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions de 13 de juliol, 25 de juliol i 31 d’agost de 2006 
 



Es llegeixen les actes corresponents a les sessions de 13 de juliol, 25 de juliol i 31 d’agost de 2006, i, 
després de rectificar un error material, advertit per la Sra. Secretària, de l’acta de dia 31 d’agost, els 
reunits acorden, per unanimitat, aprovar les actes corresponents a les sessions de 13 de juliol, 25 de 
juliol i 31 d’agost de 2006. 
 
 
2. Aprovació, si s’escau, del pacte sobre les condicions generals de treball del personal funcionari 
 
El batle accidental, Sr. Gili, diu que la Mesa negociadora del pacte sobre les condicions generals de 
treball del personal funcionari ha signat el pacte esmentat. Diu que el  pacte ha estat repartit a tots els 
grups polítics i que es proposa la seva aprovació i la seva remissió a la Delegació de Govern. 
 
S’informa que les diferències, en relació al pacte anterior dels funcionaris, són les següents: 

- L’ús de la llengua catalana no hi era, a l’antic (article 11). 
- Diferències en l’excedència voluntària (articles 19, 20, 21 i 22). 
- Diferències en el capítol IX, referents a les prestacions socials. 
- Diferències en el capítol X, referents a Salut Laboral i Acció Social. 
- En relació a les llicències i permisos, es concreta més en quins moments i com s’han de 

computar els dies. 
 
La regidora d’UIA, Sra. Piris, demana les diferències amb el conveni del personal laboral. 
 
El batle accidental, Sr. Gili, li diu que les demanarà i que se’ls faran arribar. A més, informa que s’ha 
rectificat la redacció de l’article 8, referent a “Accés i promoció interna”, tal com havia sol·licitat el 
portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, a la Comissió Informativa. 
 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, diu que segueix estant malament la redacció dels articles referits als 
sistemes de provisió de vacants i de promoció, ja que considera que no hi figura un article referit a la 
funcionarització del personal laboral, ni tampoc no hi figuren els sistemes de selecció de personal. 
 
El batle accidental, Sr. Gili, opina que el tema de la funcionarització del personal laboral hauria d’estar 
en el conveni del personal laboral. 
 
La secretària de l’Ajuntament diu que el sistema de selecció a l’Administració local és un tema reglat i 
regulat per la Llei de la funció pública. També diu que, en allò que no està regulat en aquest pacte, 
s’aplica la legislació vigent en la matèria. 
 
Els reunits acorden, per 10 vots a favor (PSOE, UM, PP i UIA) i 1 abstenció (EU/EV): 
 
1. Aprovar el pacte sobre les condicions de treball del personal funcionari de l’Ajuntament d’Artà. 
2. Trametre aquest acord a la Delegació de Govern. 
 
 
3. Ratificació, si s’escau, de l’acord de la Junta de Govern Local de dia 9 d’octubre de 2006 de 
l’aprovació de l’addenda al conveni entre la comunitat autònoma de les Illes Balears i 
l’Ajuntament d’Artà per a la construcció d’un centre d’educació infantil de primer cicle a la 
Colònia de Sant Pere 
 
La secretària informa que dia 17 de juny de 2002 es va signar un conveni entre la comunitat autònoma 
de les Illes Balears i l’Ajuntament d’Artà per a la construcció d’un centre d’educació infantil de primer 
cicle a la Colònia de Sant Pere.  



 
Atès que la clàusula segona d’aquest conveni disposa que serà necessari, per a l’Ajuntament d’Artà, el 
consentiment de la comunitat autònoma de les Illes Balears per determinar i acceptar la procedència de 
modificacions d’obres, com també de liquidacions de treballs. 
 
Atès que la mateixa clàusula segona estableix que, en el cas que hi hagi modificacions a conseqüència 
de deficiències manifestes en la redacció del projecte, la despesa correspondrà a la Conselleria 
d’Educació i Cultura i que, en el supòsit de modificació del contracte que impliqui augment de despesa, 
s’hauria d’instrumentar mitjançant una addenda, en la qual es concretaria el cost de la modificació. 
 
Atès que, d’acord amb el que estableix la clàusula segona abans esmentada, del conveni de dia 17 de 
juny de 2002, s’ha aprovat un augment de despesa corresponent a una certificació de final d’obres i amb 
l’objecte d’instrumentar el pagament d’aquesta, la Junta de Govern Local de dia 9 d’octubre de 2006 
aprovà l’addenda al conveni entre la comunitat autònoma de les Illes Balears i l’Ajuntament d’Artà per a 
la construcció d’un centre d’educació infantil de primer cicle a la Colònia de Sant Pere, segons la qual: 
 
“La comunitat autònoma de les Illes Balears convé amb l’Ajuntament d’Artà el pagament de la 
certificació final de les obres de construcció d’un centre d’educació infantil de primer cicle a la Colònia 
de Sant Pere. 
 
El pressupost total de la certificació final de les obres de construcció d’un centre d’educació infantil de 
primer cicle a la Colònia de Sant Pere, objecte d’aquesta addenda, és de 30.380, 68 �. 
 
El pagament de les obligacions econòmiques derivades de l’esmentada certificació de final d’obres es 
farà efectiu per part de l’Ajuntament d’Artà contra la presentació, per part de les entitats contractistes, de 
la certificació final d’obres corresponent. 
 
La comunitat autònoma de les Illes Balears, a través de l’IBISEC, farà efectiu directament el pagament a 
l’Ajuntament d’Artà de la quantitat indicada per al finançament de les obres esmentades. 
 
L’IBISEC abonarà la quantia abans esmentada, de 30.380, 68 �, a l’Ajuntament d’Artà, amb càrrec al 
seu pressupost, tota vegada que l’Ajuntament d’Artà hagi aprovat la corresponent certificació final 
d’obres”. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Aprovar la ratificació de l’acord de la Junta de Govern Local de dia 9 d’octubre de 2006 de 
l’aprovació de l’addenda al conveni entre la comunitat autònoma de les Illes Balears i l’Ajuntament 
d’Artà per a la construcció d’un centre d’educació infantil de primer cicle a la Colònia de Sant Pere. 
 
2. Trametre aquest acord a la Conselleria d’Educació i Cultura. 
 
 
4. Aprovació, si s’escau, de l’adquisició de la finca situada en el polígon 22, parcel·la 77, per 
instal·lar-hi l’Escola Municipal d’Equitació 
 
El regidor de Cultura, Esports i Joventut, Sr. Galán, explica que l’Ajuntament d’Artà no té cap 
instal·lació pròpia per desenvolupar l’activitat d’hípica; que actualment paga lloguers per les finques de 
Na Borrassa i d’en Mateu Ferrer, i que anteriorment pagava per les finques de Cas Guardià. En total i a 
data d’avui duem gastats des de l’any 2000 la quantitat d’11.401, 19 �, només de lloguers de finca on es 
fa la modalitat de doma. Una altra cosa és la modalitat de trot. 



 
El regidor esmentat opina que ja és hora de tenir una finca pròpia per poder donar sortida a la demanda 
de la cultura del cavall i que tots els nostres habitants puguin gaudir d’aquest instal·lació. 
 
Després de molts mesos de cercar finques i d’estudiar-ne moltes, de demanar-ne preus, ubicacions i 
metres, n’hem trobat una prop del poble, ben comunicada i amb fàcil accés. Té una cabuda de 8.922 m2. 
Creim que, amb l’adquisició d’aquesta finca, ens asseguram que puguem créixer, tenim llum i aigua 
prop d’ella i només s’ha de millorar el camí, la qual cosa ja està parlada i consensuada amb els veïns. 
Evidentment, cada partit polític té una idea d’on s’ha d’ubicar el centre hípic i quines característiques ha 
de tenir la finca, però ara hi ha, a sobre la taula, una proposta real, una proposta factible i una proposta 
de futur. 
 
El finançament de l’adquisició de la finca, així com el desenvolupament del projecte d’instal·lacions que 
es vol dur a terme, va a càrrec, íntegrament, de dues subvencions: per una part, la del Govern, la famosa 
subvenció del Pla D, atorgada per la Conselleria de Turisme del Govern balear i que, gràcies a la 
regidora del PP, Sra. Morell, vàrem poder reconduir amb una entrevista amb el Conseller de Turisme, la 
batlessa, la Sra. Morell i el regidor de Cultura, per la qual cosa, el regidor esmentat, Sr. Galán, li dóna 
públicament les gràcies; i, per una altra part, l’altra subvenció és l’atorgada pel Consell de Mallorca per 
construir un centre hípic. 
 
Diu que el preu de la finca és de 54.000,00 �. 
 
Per tots aquests motius, opina que no es pot deixar escapar aquesta oportunitat, ja que tenim la finca i 
tenim el finançament. 
 
La regidora d’UIA, Sra. Piris, diu que és ben hora que hi hagi una finca dedicada a aquestes funcions. 
Explica que el seu grup va mostrar una certa reticència a la Comissió Informativa en relació a aquesta 
finca; a més, diu que saben que el dia en què es va dur a terme la Comissió informativa l’Equip de 
Govern tenia un escrit del Club Hípic sobre l’adquisició d’aquesta finca. Demana deixar aquest punt 
damunt la taula, per sospesar un poc aquesta informació del Club Hípic. 
 
El portaveu del PP, Sr. Palmer, explica que no hi va poder assistir, a la Comissió informativa; no obstant 
això, diu que la regidora del PP, Sra. Morell, li va explicar la proposta de l’Equip de Govern en relació a 
l’adquisició d’aquesta finca. Opina que aquesta serà o no la més adequada, però que s’ha de tenir una 
finca per estalviar els doblers dels lloguers que té l’Ajuntament per dur a terme aquesta activitat. 
Agraeix a la Conselleria de Turisme que hagi canviat els projectes del Pla D. 
 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, també xerra de l’escrit presentat pel Club Hípic. Diu que el Club 
Hípic accepta la finca proposada per l’Equip de Govern com a mal menor, ja que consideren que no té la 
superfície que els agradaria i que tampoc no els agrada molt la seva ubicació. Entén la posició del Club 
Hípic, perquè la solució d’adquirir aquesta finca serà millor que allò que tenen ara. Opina que no és la 
millor opció i diu que no dubta que l’Equip de Govern hagi treballat per trobar una solució. Diu que no 
és una bona zona, que la inversió que es proposa no és la necessària i que aquests doblers 
s’incrementaran en poc temps. Exposa que, com que fins dia 15 de desembre es pot justificar la 
subvenció atorgada per la Conselleria de Turisme, s’afegeix a la petició formulada per UIA, de deixar 
aquest punt damunt la taula. 
 
El batle accidental, Sr. Gili, diu que ha ajudat bastant en la recerca de les finques. 
El regidor de Cultura, Esports i Joventut, Sr. Galán, diu, de la xerrada, que es manifestà que el fet que el 
Club Hípic es fes càrrec d’un préstec era per comprar una altra finca i no la del Racó. En cap dels dos 
projectes es parla d’una finca de 12.000 m2 i, a més, diu que a la finca proposada es pot dur a terme el 



projecte. Diu que es compra una finca municipal i no una finca per al Club Hípic. Aquesta finca 
fàcilment es pot convertir en 16.000 m2. Afegeix que, per a la seva ubicació, s’ha creat un accés de 
vianants. Diu que l’opinió del Club Hípic és una opinió més, però que hi ha altres persones relacionades 
amb aquest món que hi estan d’acord. 
 
La regidora d’UIA, Sra. Piris, insisteix en deixar aquest punt damunt la taula. Diu que el seu grup 
s’abstendrà en la votació. 
 
A continuació, se sotmet a votació la petició formulada per la regidora d’UIA, de deixar aquest punt 
damunt la taula, la qual, per 3 vots a favor (UIA i EU/EV), 5 vots en contra (PSOE i UM) i 3 
abstencions (PP), no resta aprovada per manca de quòrum en la votació. 
 
Els reunits acorden, per 8 vots a favor (PSOE, UM i PP) i 3 abstencions (UIA i EU/EV): 

 
1. Aprovar l’adquisició de la finca ubicada en el polígon 22, parcel·la 77, amb referència cadastral 
07006A022000770000II, de 8.922 m2, formada per les finques amb registre núm. 6827 i núm. 6828, per 
valor de 54.000 �, per instal·lar-hi l’Escola Municipal d’Hípica. 
 
2. Aprovar l’agrupació posterior de les finques registrals esmentades. 
 
3. Facultar la batlessa i el primer tinent de batle, en el seu cas, perquè signin els documents necessaris 
per fer efectiva l’adquisició de la finca esmentada. 
 
 
5. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel regidor d’EU/EV relativa a la dotació de 
serveis de clavegueram i a la recepció de les urbanitzacions de s’Estanyol, San Pedro i Betlem 
 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, llegeix la moció que, copiada literalment, diu: 
 
“EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Atès que al Plenari ordinari de juliol de 2006 va ser rebutjada una moció similar a aquesta, amb 
l’argument que l’Equip de Govern havia demanat un informe en el mateix sentit a l’advocat Sr. Melià 
Ques. 
 
Atès que en l’esmentat informe, que ens va arribar en acabar el Plenari de setembre, no es documenta 
quin és el sistema d’execució de la urbanització de Betlem. 
 
Atès que en l’esmentat informe no es recull que el sistema d’execució de la urbanització San Pedro és 
per cooperació, encara que així ho va documentar EU-EV en la moció presentada al juliol, fet que obre 
seriosos dubtes sobre la solvència de l’informe Melià. 
 
Atès que l'informe en qüestió tampoc no recull les obligacions dels propietaris dels solars de la 
urbanització Sant Pere, citades en la Memòria complementària del PP de San Pedro.  
 
Atès que, del fet que l’informe del Sr. Melià no fa referència a la Memòria complementària del PP de 
San Pedro, que sembla haver desaparegut de l’Ajuntament, es pot deduir que el Sr. Melià no ha fet cap 
verificació sobre la documentació que hi pugui haver al Consell de Mallorca, per exemple sobre la 
urbanització Betlem.  
 
Atès que tampoc no aclareix res d’allò relatiu a les cessions obligatòries de la urbanització de 



s’Estanyol.  
 
Atès que el conjunt de l’exposició de motius de la moció presentada al juliol segueix vigent: 
  
Atès que no s’ha fet la recepció de les urbanitzacions de Betlem, San Pedro i s’Estanyol, malgrat que fa 
devers 30 anys que es van iniciar. 
 
Atès que han estat publicades en la premsa local diverses informacions sobre unes confuses propostes 
de l’Ajuntament als propietaris de s’Estanyol, referents a unes negociacions amb les entitats de 
conservació i manteniment o amb els propietaris de les urbanitzacions esmentades. 
 
Atès que, en el plenari de 27 de juny, el Sr. Gili no va esvair aquestes confusions en la resposta a les 
preguntes del regidor d’EU-EV, relatives a aquestes negociacions.  
 
Atès que no hi ha garantia que la documentació que consta a l’Ajuntament sobre els plans parcials i 
projectes d’urbanització d’aquestes tres urbanitzacions estigui completa. 
 
Atès que, fins i tot, a la pàgina 4 de la Memòria complementària del PP de San Pedro s’estableix que 
seria l’antiga Comissió Provincial d’Urbanisme la instància que hauria de decidir i arbitrar en el cas 
que hi hagués diferències entre l’Ajuntament i els urbanitzadors. 
 
Atès que, en aquesta mateixa memòria, a la pàgina 8, s’estableix que la companyia urbanitzadora es 
compromet a cedir un solar o parcel·la a l’Ajuntament, destinat a oficines municipals per a 
l’administració dels serveis públics de la zona urbanitzada, i que aquest solar serà elegit de comú 
acord amb l’urbanitzador i en el moment que notifiqui a la companyia del desig d’adquirir-lo. 
 
Atès que, els plans parcials de les tres urbanitzacions, ho són pel sistema de cooperació, i en els PP de 
San Pedro i s’Estanyol l’Ajuntament no té dret al 10 % d’aprofitament mitjà i, presumiblement, tampoc 
en el de Betlem. 
 
Atès que al PP de San Pedro, a la pàgina 2, s’estableix que els propietaris de les parcel·les o solars es 
comprometen a pagar l’import corresponent a la xarxa de clavegueram (desguàs) en el cas de no 
haver-se fet en el moment de la compra 
 
Atès que a la documentació del PP de s’Estanyol (San Pedro de Alcúdia) hi ha una parcel·la encara no 
edificada que té ús religiós i una altra d’ús educatiu, també sense construir, i que no queda clar el seu 
caràcter públic o privat. 
 
Atès que la dotació de zones verdes de la urbanització de Betlem va quedar afectada de manera 
important per una desclassificació, en el moment de ser afectada per la classificació com a ANEI.   
 
Atès que ja és ben hora d’iniciar el procés de recepció d’aquestes urbanitzacions, però que no és 
acceptable entrar en negociacions amb els propietaris sense uns informes tècnics i jurídics  
mínimament solvents, que difícilment es poden elaborar a partir, únicament, de la documentació 
existent en els arxius municipals. 
 
Per tot això, aquest regidor proposa al Ple que prengui el següent 
 
ACORD: 
 
Sol·licitar al Consell de Mallorca un informe sobre les condicions i els procediments que s’han 



d’acomplir per poder rebre les urbanitzacions de Betlem, San Pedro i s’Estanyol, i sobre la 
responsabilitat econòmica de les cessions i les despeses corresponents a les obres que siguin necessàries 
per poder fer la recepció de les urbanitzacions esmentades.”. 
 
El batle accidental, Sr. Gili, diu que en el Plenari del mes de juliol va explicar el tema d’aquestes 
urbanitzacions. El Sr. Melià no va tenir aquest document quan va fer el seu informe. Diu que estan en 
contra d’aquesta moció, perquè és una pèrdua de temps; i, a més, totes les urbanitzacions estan d’acord 
amb la tramitació que du a terme l’Ajuntament per rebre-les. 
 
La regidora d’UIA, Sra. Piris, diu que els ha mancat informació sobre aquest procés. Opina que és un 
tema complicadíssim. A més, els sona com una disputa entre el regidor d’EU/EV i el regidor 
d’Urbanisme, d’ara i d’abans. Finalment, diu que s’abstendran en la votació. 
 
El portaveu del PP, Sr. Palmer, diu que en el Ple del mes de juliol la portaveu d’UIA va xerrar d’un 
decret que regula el procés de recepció de les urbanitzacions. En aquest decret no es parla que s’hagi de 
demanar cap informe al Consell de Mallorca. Diu que el que ells volen és que es resolgui aquest tema el 
més aviat possible. Demana a l’Equip de Govern que mesuri un poc les seves manifestacions en relació 
als representants d’aquestes urbanitzacions. Demana si se sap quan s’han d’iniciar les obres. 
 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, diu que li pareix que el batle accidental, Sr. Gili, ha insinuat que 
aquest document que ell menciona en la seva moció s’ha extraviat a partir del moment en què ell el va 
fotocopiar. Si ho diu seriosament, li diu que es veuran als tribunals. Li diu que no varen cercar aquest 
document just l’endemà que ell ho va fotocopiar. A més, diu que no suposa cap retard demanar aquest 
informe. En relació a les bregues a què ha al·ludit la regidora d’UIA, Sra. Piris, entre ell i el regidor 
d’Urbanisme, diu que, a pesar que ell va formar part de l’Equip de Govern, aquest va ser un tema 
gestionat per UM i PSOE. 
 
El batle accidental, Sr. Gili, diu que ja ha reiterat que el primer any es varen equivocar amb aquest tema 
i que ja va demanar disculpes. 
 
Per 1 vot a favor (EU/EV), 5 vots en contra (PSOE i UM) i 5 abstencions (UIA i PP), la moció no 
resulta aprovada per manca de quòrum en la votació. 
 
 
6. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel regidor d’EU/EV relativa a l’aprovació 
urgent del Catàleg de béns immobles del municipi d’Artà 
 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, llegeix la moció que, copiada literalment, diu: 
 
“EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
 
6. Atès que els treballs de revisió del Catàleg de béns immobles, aprovat inicialment la legislatura 

passada, ja han finalitzat. 
7. Atès que s’estan succeint actuacions urbanístiques, tant a Artà com a la Colònia, que suposen la 

destrucció d’alguns dels edificis que es pretenen conservar mitjançant aquest catàleg (passeig 
Marítim de la Colònia, Can Tià Nova d’Artà, etc.). 

8. Atès que la voluntat expressada per l’Equip de Govern, d’ajornar l’aprovació del Catàleg fins a 
l’aprovació inicial de la revisió de les NS (la 3a), no té cap justificació tècnica i que, a més, 
l’aprovació de les NS també s’està ajornant sense que l’Equip de Govern aporti cap justificació. 

9. Atès que la no aprovació immediata del Catàleg (juntament amb el retard de les NS) pot suposar que, 
quan s’aprovi, els béns a protegir ja s’hagin destruït per l’especulació urbanística que està 



desfigurant Artà i la Colònia. 
        
Per tot això, EU-EV proposa al Ple, perquè l’aprovi, el següent  
 
ACORD: 
 
Instar, per part del Plenari d’Artà, l’Equip de Govern que dugui a plenari el Catàleg de béns immobles 
del municipi d’Artà perquè s’aprovi, i amb la màxima urgència.”. 
 
El batle accidental, Sr. Gili, diu que votaran en contra de la moció; a més, diu que, abans d’iniciar les 
reunions per estudiar el Catàleg de béns immobles, va proposar aprovar el Catàleg que estava aprovat 
inicialment, tal com estava, per guanyar temps i per tenir un catàleg aprovat. Li varen contestar que seria 
convenient repassar full per full. És cert, diu el regidor esmentat, que el portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, 
estava d’acord en aprovar el Catàleg tal com estava. Ara no es pot aprovar el Catàleg, perquè el Consell 
de Mallorca no l’aprovarà. Afegeix que l’arquitecta municipal suggereix que s’aprovi el Catàleg amb la 
revisió de les NS. 
 
La regidora d’UIA, Sra. Piris, exposa que, al mes de juliol de 2004, el nou Equip de Govern va prometre 
que aprovarien la revisió de les NS en el mes de setembre de 2004 i fins a la data no s’ha aprovat. Cap 
d’ells podia preveure el volum d’obres que es presenten. Opina que s’han de posar tots els remeis per  
impedir-ho. Si els tècnics els diuen que en 3 setmanes el poden tenir, els demanaria que es donin més 
presa. És una manera d’aturar aquest augment d’obres. Demana, si és possible, aprovar el Catàleg amb 
independència de l’aprovació de la revisió de les NS. 
 
El batle accidental, Sr. Gili, diu que no hi ha cap llicència d’obres concedida en béns catalogats. 
 
El portaveu del PP, Sr. Palmer, diu que hi ha una obra que està pendent d’iniciar-se: la del Centre 
Cultural de la Colònia de Sant Pere. Opina que s’ha d’aprovar el Catàleg i la revisió de les NS. Es va 
estudiar el Catàleg en diferents juntes de portaveus, no es va consensuar, es va discutir. Per tant, amb la 
seva aprovació inicial, faran esmenes en relació a algunes fitxes. 
 
El portaveu d’EU/EV, Sr. Adrián, exposa que en la moció no es diu que ha de ser el primer Catàleg. Si 
el batle accidental, Sr. Gili, diu que el catàleg estarà en 3 setmanes, demana si en aquest temps 
s’aprovarà la revisió de les NS. 
 
El batle accidental, Sr. Gili, diu que no ha dit això. 
 
Seguidament, se sotmet a votació l’esmena presentada per EU/EV, la qual, per 3 vots a favor (EU/EV i 
UIA), 5 vots en contra (PSOE i UM) i 3 abstencions (PP), no resta aprovada per manca de quòrum en la 
votació. 
 
 
7. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de setembre i octubre de 2006 
 
Es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de setembre i octubre de 2006. 
 
Els reunits, per assentiment, es donen per assabentats. 
 
 
8. Precs i preguntes 
 



La secretària informa que el PP, UIA i EU/EV han presentat escrits de precs i preguntes. 
 
A continuació, es llegeixen les preguntes presentades per EU/EV: 
 
1. Reglament Municipal pel qual es regula la circulació de vehicles de motor dins els espais 
naturals del terme d’Artà 
 
1.1. Quines accions ha promogut l’Equip de Govern per difondre i fer acomplir aquest Reglament? 

 
Resposta: Es va informar de la seva entrada en vigor al cap de la Policia Local i de les mesures i 
sancions que s’haurien de fer. També es va difondre la notícia a través de Ràdio Artà, on jo mateixa, 
(diu la regidora de Medi Ambient, Sra. Ginard) vaig informar de l’entrada en vigor d’aquest reglament i 
de les sancions que es podien imposar. A finals del mes de juliol, en el darrer número de la revista 
Bellpuig, va sortir la notícia. 
 
1.2. Ha instal·lat qualque tipus de cartell als camins i a les zones especialment sensibles de la costa de la 
Colònia? 

 
Resposta: No. 

 
1.3. Té l’Equip de Govern qualque inventari o estudi dels vials de zones protegides a les quals s’ha de 
limitar l’accés de vehicles rodats? 

 
Resposta: No, però es tendrà en compte. 

 
1.4. En cas negatiu, quan té previst instal·lar-los? 

 
Resposta: S’està estudiant. 

 
1.5. La Policia Local ha informat als infractors? Ha realitzat denúncies o imposat multes? 

 
Resposta: No. 

 
1.6. En cas afirmatiu, quantes? 
 
1.7. Quins són els regidors responsables de Medi Ambient i Policia del seu Equip de Govern? 

 
Resposta: La batlessa i jo (diu la regidora de Medi Ambient, Sra. Ginard). 

 
1.8. Saben que, entre d’altres funcions, han de fer acomplir els acords del Plenari? 

 
Resposta: Sí. 

 
2. Mancomunitat de Llevant 
 
2.1. En quin estat es troba el procés de constitució de la Mancomunitat de Llevant? 

 
Resposta: Aturat. 

 
2.2. Quines han estat les darreres gestions realitzades per l’Equip de Govern? 

 



Resposta: A l’espera que es defineixi un dels municipis que ha de formar part. 
 

2.3. Hi ha alguna possibilitat, o més ben dit, qualque interès en constituir-la durant aquesta legislatura? 
 

Resposta: Hi ha possibilitat per part nostra. 
 

3. Urbanitzacions de s’Estanyol, San Pedro i Betlem 
 
3.1 Quines actuacions ha realitzat l’Equip de Govern per posar en marxa les oportunes quotes 
d’urbanització per poder realitzar les obres d’instal·lacions del clavegueram?  

 
Resposta: S’ha posat en contacte amb els representants de les urbanitzacions i se’ls ha comunicat en 
què consisteix el procediment per iniciar els expedients de reparcel·lació. 

 
3.2. Quantes llicències d’edificació han estat denegades en aquestes urbanitzacions durant els darrers 
dos anys?  

 
Resposta: Cap. 

 
3.3. Quan durà a plenari l’Equip de Govern la necessària modificació de crèdit motivada per la deficient 
redacció dels pressupostos d’enguany i la tossudesa per no acceptar les al·legacions que va rebre?  

 
Resposta: Quan puguem i es tengui a punt, se’ls informarà. 

 
   4. Vies de prioritat dels vianants 
 

4.1. Quines actuacions ha realitzat l’Equip de Govern per donar acompliment a l’acord del Plenari de 
juliol?  

 
Resposta: De moment, no s’ha posat en marxa. 

 
4.2. Estan realitzats els informes que vostès afirmaven, al Plenari de setembre, que havien demanat a la 
Policia Local i a l’arquitecta municipal (fets que ambdues instàncies neguen)? 

 
Resposta: Li dóna els informes. 

 
4.3. Han col·locat les plaques “excepte autoritzats” desaparegudes a les cantonades del c/ de les Parres 
amb el c/ Nou, el c/ de Montserrat Blanes i el c/ de Pep Not? 

 
Resposta: No. 

 
4.4. Quantes multes ha imposat la Policia Local per circulació indeguda per la zona de prioritat de 
vianants? 

 
Resposta: Cap. 

 
2. Torres del litoral de la Colònia 
 
Les torres d’ús militar del litoral de la Colònia es troben en un estat cada vegada més precari. Quines 
actuacions ha duit a terme l’Equip de Govern per protegir aquests elements característics del paisatge de 
la badia d’Alcúdia i, pel que ens correspon, colonier? 



 
Resposta: De moment, cap. 

 
El regidor delegat de Cultura, Esports i Joventut, Sr. Galán, informa que el següent bloc de preguntes es 
contestarà en el proper plenari. 

 
6. Pressuposts Participatius de la Colònia 

 
6.1. A Ràdio Artà Municipal, la senyora Batlesa va denunciar una presumpta “mà negra” que havia 
incitat al boicot en el procés de Participació Ciutadana dels pressupostos participatius. Pot especificar a 
quin tipus de boicot feia referència i de qui era l’esmentada “mà negra”?  
6.2. Posats a parlar de dificultats amb els procediments, convocatòries, publicitat, etc., pot explicar 
quines crides es varen efectuar a la Colònia per informar de la convocatòria de l’assemblea del passat 
dia 17 d’octubre? 
6.3. Quants cartells es distribuïren? 
6.4.  En quins mitjans de comunicació es va fer pública aquesta convocatòria? 
6.5. En quin moment s’ha abandonat la tasca d’actualització dels continguts de la pàgina del web 
municipal, dedicada a aquest procés? 
6.6. Per què no s’han publicat els resultats de les votacions dels pressupostos de 2007 en l’esmentada 
pàgina, ni en cap mitjà de comunicació, local o regional, tal com s’especifica a la Normativa d’aquest 
procés, aprovada pel Plenari? 
 

7. Modificacions de crèdit 
 

Quan tenen previst realitzar les modificacions de crèdit relatives al Centre de Dia i a l’Escola de 
Música? 
  
Resposta: En quinze dies, més o manco. 
 
8. Obres de renovació de les xarxes de pluvials, clavegueram i aigua potable 
 
8.1. Fa un mes l’Equip de Govern no sabia quan començarien les obres de renovació de les xarxes 
d’aigua, de les quals vam aprovar la modificació del pressupost en el Ple de 31 d’agost.. Ho sap ara? 
 
Resposta: No. 
 
8.2. Segons van confirmar vostès en el darrer plenari, està previst aplicar contribucions especials per 
aquestes obres, i s’han d’imposar abans que s'iniciïn. Si és així, per què no s’ha iniciat el procediment 
per aplicar les contribucions especials que l’Equip de Govern va proposar en els pressupostos 
d’enguany? 
 
Resposta: S’està estudiant i el procediment s’aplicarà en el seu moment. 

 
El regidor delegat de Cultura, Esports i Joventut, Sr. Galán, informa que els següents dos blocs de 
preguntes es contestaran en el proper plenari. 

 
9. Policia Local 
 
El passat 19 de setembre, 5 dies després de presentar la seva dimissió, l’excap de la PL en funcions, Sr. 
Jeroni Mestre, va registrar un escrit, al qual, encara que ho hem demanat a la secretària, no se’ns ha 
donat accés. A l’extracte del registre es pot llegir “Inici exp. als agents José Fco. Corral i Pedro Egea. 



9.1. De quins fets acusa l’agent Sr. Mestre als agents Sr. Corral i Sr. Egea? 
9.2. Quins presumptes delictes o faltes suposen les imputacions contra els agents Corral i Egea? 
9.3. S’han verificat les acusacions formulades pel Sr. Mestre? 
9.4. Es tracta d’acusacions falses? 
9.5. Quina és la gravetat, en cas que fossin certes i provades, de les faltes o delictes de què han estat 
acusats els dos agents? 
9.6. Aquestes actuacions són normals entre els agents de la PL d’Artà? 
9.7. Ha obert la batlessa l’expedient pertinent per establir les responsabilitats que se’n puguin derivar, 
dels fets denunciats, com sembla que demanava el Sr. Mestre? 
9.8. En cas negatiu, amb quins criteris ha obviat la batlessa aquesta responsabilitat? 
9.9. Aquests fets proven que la situació de la Policia Local, lluny de millorar, es deteriora per moments. 
Segons la batlessa, la no convocatòria de les oposicions per cobrir les places ocupades per interins, o 
vacants, millora o empitjora la situació de la plantilla?       
 
10. Regularització dels contractes laborals i funcionarials pels quals es cobreixen llocs de feina, 
ocupats per interins o personal laboral amb contractes irregulars 
 
Fa cinc anys que es va dur a terme una regularització massiva del personal laboral contractat per aquest 
Ajuntament per tal d’estabilitzar les plantilles de Policia Local i de personal laboral. Des de llavors, 
s’ha tornat a incrementar el personal interí que ocupa places de funcionari o de personal laboral que 
ocupa llocs de feina estructurals i oferts públicament, però amb contractes eventuals, de duració 
determinada o d’obres i serveis. 
10.1. Quantes places de policia local estan ocupades per interins? 
10.2. Quantes places de funcionari estan ocupades per interins que duen més de dos anys en aquesta 
situació? 
10.3. Quantes places de personal laboral fix estan ocupades per personal amb contractes eventuals o 
d’obra i servei o de duració determinada? 
10.4. Quins eren els compromisos de promoure l’estabilitat de les plantilles municipals de l’Equip de 
Govern, primer amb CCOO i ara, també, amb UGT i STEI, i els representats dels treballadors? 
10.5. Quins compromisos té l’Equip de Govern relatius a la convocatòria d’aquestes places ara 
ocupades per personal amb contractes sense estabilitat? 
10.6. Quan es convocaran els procediments de selecció de les places vacants de la Policia Local? 
10.7. Quan es convocaran els procediments de selecció de les places de funcionaris corresponents a 
auxiliars administratius i ordenances? 
10.8. Quan es convocaran els procediments de selecció de les places corresponents al personal laboral 
que ocupa durant més de dos anys, amb contractes  precaris, places previstes en l’oferta pública de 
feina publicada per l’Ajuntament al BOIB?   

 
11. Fons Mallorquí de Solidaritat i Cooperació 
 
11.1. Quant s’ha pagat al Fons Mallorquí de Solidaritat i Cooperació de l’assignació pressupostària de 
2004, 2005 i 2006? 

 
Resposta: Res. 

 
11.2. Quant pagarà l’Ajuntament enguany dels 142.879,6 � que deu al Fons Mallorquí de Solidaritat i 
Cooperació dels compromisos de 2004, 2005 i 2006?  

 
Resposta: El que puguem. 

 
11.3. Quan pagarà l’Ajuntament d’Artà al Fons Mallorquí? 



 
Resposta: Quan puguem. 
 
12. Disciplina urbanística 
 
12.1. Quants expedients de disciplina urbanística amb proposta de demolició té paralitzats en aquest 
moment l’Equip de Govern? 

 
Resposta: Mitja dotzena, aproximadament. 

 
12.2. Vist que no té el valor necessari per tramitar-los, quan els enviarà al Consell de Mallorca? 

 
Resposta: Quan ho creguem oportú. 

 
12.3. Quantes infraccions urbanístiques s’han detectat arran del procés de revisió del cadastre que té 
contractat l’Ajuntament a una empresa privada? 

 
Resposta: La tasca d’aquesta empresa no és la disciplina urbanística. 

 
12.4. Quants expedients d’infracció s’han iniciat per aquest motiu? 

 
Resposta: Cap. 

 
12.5. Els Serveis de Recaptació han rebut una gran quantitat de reclamacions amb motiu de les taxes de 
fems aplicades a nombrosos edificis de fora vila arran de l’esmentada revisió del cadastre. L’encarregat 
de les revisions és el Servei de Disciplina Urbanística. Quants edificis il·legals, amb infraccions no 
prescrites, s’han detectat? 

 
Resposta: Cap. 

 
12.6.  Quants expedients d’infracció s’han obert per aquest motiu? 

 
Resposta: Cap. 

 
12.7. Quants expedients d’infracció urbanística en total s’han obert per motiu d’infraccions o 
irregularitats detectades amb motiu de la revisió del cadastre?   

 
Resposta: Cap. 

 
12.8. Quants expedients d’infracció urbanística en total s’han obert per motiu d’infraccions o 
irregularitats detectades amb motiu de la revisió del cadastre? 

 
Resposta: Cap. 
 
13. Normes subsidiàries 

 
Fa mesos que l’Equip de Govern no informa de res sobre l’estat de la redacció de les NS. En aquesta 
situació, i sense cap mesura de suspensió cautelar de llicències, ja que la desastrosa gestió de la 
legislatura passada i de l’anterior equip redactor va consumir aquest recurs, està clar que aquest retard 
de la redacció sempre afavoreix a tothom que vol edificar a zones en què, amb la nova normativa i de 
manera formal, s’afirma que es pretén incrementar la protecció.  



 
13.1. Fins quan perllongarà l’Equip de Govern PSOE—UM aquesta situació? 

 
Resposta: No se sap fins quan exactament, es durà el més prest possible. 

 
13.2. Quan presentarà la proposta de NS revisades? 

 
Resposta: El més aviat possible. 

 
13.3. Quedarà qualque solar del passeig Marítim de la Colònia sense ser esbucat i esgotada la seva 
edificabilitat? 

 
Resposta: No se sap. 

 
Seguidament, es llegeixen els precs i preguntes presentats pel PP: 
 
PRECS: 
 
1. Solars bruts 
 
A causa de la brutícia d’herbes i de fems que presenten els solars situats a la cantonada de la Gran Via 
amb el de c/ de na Caragol, demanam que es prenguin les mesures adients perquè es facin nets. 
 
Resposta: Es prendran les mesures i es notificarà a la propietat. 
 
2. Mirall 
 
A la cantonada dels carrers de Gabriel Garau Casellas i de Jaume III, i a causa de la mala visibilitat que 
tenen els vehicles que vénen tant d’una part com de l’altra, demanam que es col·loqui un mirall. 
 
Resposta: Es demanarà un informe a la Policia Local i es tendrà en compte. 
 
3. Pintura a les voravies 
 
Després de més d’un any d’haver fet el mateix prec, en temps del batle Rafael Gili i de la resposta 
donada per vostès, quant a la nostra sol·licitud perquè s’esborressin les marques grogues que es fan a les 
voravies per a l’entrada de vehicles quan aquestes es donen d’alta, i que, a pesar del temps 
transcorregut, segueixen exactament igual, és a dir, sense esborrar-se, i com que creiem que això és 
motiu de confusió i de pèrdua d’aparcaments, els agrairem que es prenguin les mesures adients perquè, 
d’una vegada, es llevin aquestes pintures. 
 
Resposta: Es prendran les mesures que pertoquin. 
 
4. Excrements de cans 
 
Són repetides les vegades que, a mi particularment i també a l’Ajuntament, crec que ens han arribat 
queixes dels excrements d’animals escampats pels carrers, especialment de cans, per la qual cosa seria 
molt important fer una campanya de divulgació escrita per assabentar els seus propietaris que això no es 
pot fer, a pesar de figurar en el Reglament de policia i bon govern. Els animals fan les seves feines quan 
en tenen necessitat i no miren si és el lloc adequat o no, per la qual cosa, si volem millorar la bona 
imatge del nostre poble, en relació a la neteja, creim que no estaria de més fer una Ordenança per 



regular aquesta situació. 
 
Resposta: Hi estam d’acord. 
 
5. Plenaris 
 
Al darrer Ple extraordinari del passat 9 d’octubre, i després d’escoltar-lo per Ràdio Artà, els 
representants del Partit Popular volem recomanar respectuosament a la batlessa d’Artà que, si no ha 
escoltat la seva retransmissió, ho hauria de fer, per constatar el seu parer, amb el nostre, ja que, a 
nosaltres, ens pareix que, en alguns dels seus moments, el plenari pareixia que es feia a qualsevol dels 
bars del nostre poble i no a la sala de plens del nostre Ajuntament. Per això, creiem, i també ens ho han 
manifestat  alguns oients, que hauríem de mostrar, tots els components d’aquest consistori, un poc més 
de respecte envers ells. 
 
Resposta: Es tendrà en compte. 
 
PREGUNTES: 
 
1. Sol·licitud de permís 
 
Llevat que sigui un error, no hem vist, a les comissions de govern, la sol·licitud del permís per dur a 
terme la col·lació de la carpa que es va posar a la zona dels aparcaments del tren per a la presentació de 
la candidata del PSOE d’Artà. 
 
Que és que, quan un partit polític forma part de l’Equip de Govern, no el necessita? Si és així, per què 
no el va sol·licitar? O no hem de ser tots iguals, davant la normativa municipal? 
 
Resposta: Hi ha una sol·licitud entrada i registrada amb què demana tot el necessari per fer la festa. 
 
2. Taxes 
 
A l’Ordenança municipal, pel que fa referència a la retirada de vehicles de la zona pública per la grua de 
Capdepera, sens va dir que la taxa s’apujava pel cost d’aquesta. Ens volen dir quants de vehicles s’han 
retirat i quins han estat els costos, quant ha representat per les arques municipals i quins han estat els 
ingressos pels serveis fets? 
 
Resposta: 27 vehicles retirats. El cost del servei s’ha apujat a 60,10 � per cotxe. 
 
3. Nou pas de vianants a l’avinguda de Costa i Llobera 
 
Hem observat que els dies de pluja, davant el nou pas de vianants, en direcció a Manacor o al centre del 
poble, venint de Capdepera, es forma un gran embassament d’aigua, el qual no té la sortida suficient, la 
qual cosa pot ocasionar, sobretot pel que fa als vehicles de dues rodes, un greu perill de patir accidents. 
No creuen que s’haurien de prendre mesures perquè això no passi i fer unes sortides un poc més grosses 
de les que hi ha, perquè l’aigua es pugui evacuar més ràpidament, tal com s’ha fet a les rotondes del 
mateix carrer i a la de la carretera que ve de Manacor? 
 
Resposta: S’han pres les mesures, ja s’ha avisat a Obres Públiques i se solucionarà el problema. 
 
4. Fironet nocturn de dissabte 14 d’octubre 
 



Quina ha estat la subvenció en metàl·lic o amb serveis que se li va donar, per part de l’Ajuntament, a 
l’Associació de Comerços i Serveis d’Artà per a aquest esdeveniment? 
 
Resposta: Es contestarà en el proper plenari. 
 
Finalment, es llegeixen els precs i preguntes presentats per UIA. 
 
PRECS: 
 
1. Demanam a l’Equip de Govern que tanqui amb una porta el corral del Centre Social que dóna al 
carrer del Sol, perquè dóna una mala imatge. Ja sabem que és de l’Església, però sens dubte el rector no 
s’oposaria a una acció així de l’Ajuntament. 
 
Resposta: Es tendrà en compte.  
 
2. Demanam a l’Equip de Govern que faci les passes adients perquè es netegi l’entradeta del pis que hi 
ha a l’edifici de la Caixa. També dóna molt mala imatge. 

 
Resposta: Es tendrà en compte. 

 
3. Demanam a l’Equip de Govern que posi un mirall a la cantonada entre el c/ de Santa Margalida i el c/ 
de Maria Ignàsia Morell i Font dels Olors. D’ençà de la nova regulació del trànsit, els conductors tenen 
mala visibilitat. 

 
Resposta: Demanarem un informe a la Policia Local. 

 
 
PREGUNTES: 
 
1. Recepció d’urbanitzacions 
 
1.9. Al Ple del mes de setembre ens varen donar una còpia de l’informe fet per l’assessor Josep Melià 

Ques sobre la recepció d’urbanitzacions. A quant s’apuja la minuta de l’informe? 
 
Resposta: Encara no hem rebut la minuta. 
 
1.10. Quins passos seguirà el gabinet d’Urbanisme per tal de rebre aquestes urbanitzacions? 
 
Resposta: Els que marqui la llei. 
 
2. Normes subsidiàries 
 
2.1  Quan es tendrà enllestida l’aprovació inicial de les normes? 
 
Resposta: El més aviat possible. 
 
2.2. Creu l’Equip de Govern que podrà aprovar definitivament les normes durant aquesta legislatura? 
 



Resposta: Segurament, no. 
 
2.3. No creu l’Equip de Govern que s’haurien d’aprovar els catàlegs encara que les normes no estiguin 
aprovades per evitar una degradació constant i contínua del patrimoni d’Artà i, sobretot, de la Colònia? 
 
Resposta: Us vaig fer aquesta oferta i es va rebutjar, a principis del mandat del nou Equip de Govern. 
En aquest moment, tal com està l’antic catàleg, el Consell de Mallorca no l’acceptarà i ens han 
recomanat que presentem, a la vegada, l’aprovació inicial de les normes i del catàleg. 
  
3. Urbanisme 
 
3.1. El tennista Boris Becker ha aixecat una bona polseguera amb unes declaracions fetes en una revista. 
Quin és, exactament, l’estat de les infraccions urbanístiques d’aquest senyor? 
 
Resposta: S’ha aixecat l’expedient d’infracció corresponent. Li varen donar el termini de dos mesos per 
presentar el projecte de legalització i ha sol·licitat una pròrroga per presentar el projecte esmentat. 
  
3.2. Manté el regidor d’Urbanisme que tota la culpa és del Pacte de Progrés, com diu a l’entrevista el 
tennista? 
 
Resposta: No. 
 
a. Quins canvis hi ha entre ara, amb el senyor Bartomeu Vicens com a conseller d’Ordenació del 

Territori, i abans? 
 
Resposta: Cap. 
 
4. Festes 
 
4.1. Què farà la regidora de Festes amb la factura de la “verbena” de dia 29 de juliol de  2006?  

 
Resposta: Per ara, està aturada. 

 
4.2. Quina és la conclusió de l’informe que va fer demanar la regidora? 

 
Resposta: No li han fet arribar. 

 
4.3.  Ens en pot facilitar una còpia, de l’informe? 
 
4.4. Va preparar la Comissió de Festes la Fira? 

 
Resposta: No. 

 
4.5. Quan s’ha de tornar a reunir aquesta comissió?  

 
Resposta: Aviat, per preparar les festes de Nadal. 
 
4.6. Sabem que hi ha hagut alguns problemes amb el personal, però quan podrem tenir les actes de les 
comissions de festes? 

 
Resposta: Les han de tenir, ja veurà per què no els han arribat. 



 
4.7. S’ha reunit la Comissió de Festes per establir conclusions respecte de les festes de Sant Salvador i 
per confeccionar el programa d’actes de les festes de Nadal? 

 
Resposta: No. 
 
5. Educació 
 
5.1. Quines actuacions es duran a terme a partir d’ara per possibilitar l’ampliació del CP Na Caragol i 
de l’escola Rosa dels Vents de la Colònia? 

 
Resposta: En aquests moments s’està pendent de l’aprovació de les Normes subsidiàries, que permetran 
la requalificació de l’ús del solar comprat per l’Ajuntament per ampliar l’escola de Na Caragol. A la 
vegada, es tramitarà l’interès general, per tal d’acollir-nos a l’opció més ràpida i, així, poder iniciar el 
projecte sense dificultats el més aviat possible. Pel que fa a l’escola de la Colònia, actualment no té 
problemes de falta d’espai. 

 
5.2. Com se solucionaran les deficiències de la manca d’espai durant el temps de realització d’aquestes 
ampliacions? 

 
Resposta: De la mateixa forma que s’ha fet aquests últims anys. 

 
 
6. Pla de moderació del trànsit  
 
6.1. En el Pla de moderació del trànsit es preveien una sèrie de mesures, com ara posar instruments per 
alentir el trànsit i crear fluxos de vianants, sobretot a les zones de circulació escolar. Per què no s’han 
tornat a posar les rampes de moderació del trànsit d’ençà de la Fira al carrer de Santa Margalida i al 
carrer de Pere Amorós? 
 
Resposta: Ho va aconsellar la Policia Local. 
 
6.2. No ho demana, ara, l’Associació de Mares i de Pares? 
 
Resposta: Vàrem tenir una reunió amb l’Associació de Mares i Pares i vàrem quedar que, tant aviat com 
trobàssim solució al problema, els ho faríem saber. 
 
7. Participació Ciutadana 
 
7.1. Quan podrà tenir l’oposició l’informe definitiu de Participació Ciutadana que l’Ajuntament va 
demanar a la Universitat? 

 
Resposta: El document el vaig tenir a les meves mans el passat divendres dia 27 i, a partir d’aquests 
moments, el començarem a estudiar. (Els lliura una còpia.) 

 
7.2. Ha pres mesures l’Equip de Govern per evitar la politització a què feia referència aquest informe? 

 
Resposta: Estudiarem detalladament aquest informe, juntament amb els nostres tècnics, i després 
decidirem. 

 



7.3. Creu l’Equip de Govern que es podran fer actuacions, derivades d’aquest estudi, durant aquesta 
legislatura? 

 
Resposta: No l’hem estudiat en profunditat 

 
7.4. Creu l’Equip de Govern que enguany es podran convocar els consells d’àrea? 

 
Resposta: No ho sabem. 

 
 

8. Parc natural 
 
8.1. Ens pot fer arribar l’Equip de Govern totes les actes de les reunions que han mantingut els membres 
del parc natural de Llevant? 
 
Resposta: No les tenim. 
 
8.2. Han demanat per què el conseller Jaume Font no treballa en el Pla d’ordenació de recursos naturals 
del parc de Llevant? 
 
Resposta: No. 
 
8.3. Quina ha estat la darrera reunió que ha mantingut el Parc? 
 
Resposta: La batlessa no n’ha mantingut cap, de reunió. 
 
8.4. Han demanat per què no es reuneix la Junta Rectora del Parc? 
 
Resposta: No. 
 
8.5. Quines són les actuacions que es posaran en marxa al parc natural de Llevant? 
 
Resposta: No ho sabem. 

 
9. Fons Mallorquí de Solidaritat 
 
9.1. Al darrer Ple ordinari, el de 26 de setembre, la batlessa ens va dir que ella era la representant de 
l’Ajuntament al Fons Mallorquí de Solidaritat. Quan va notificar l’Ajuntament el canvi de representant 
del regidor Adrián a la batlessa Servera? 
 
Resposta: No entenem la pregunta. 
 
9.2. És cert que el regidor Adrián, ja a l’oposició, continuava rebent tota la informació del Fons 
Mallorquí de Solidaritat? 
 
Resposta: Nosaltres creim que la rebem tota a l’Ajuntament, però aquesta pregunta convindria adreçar-
la directament al regidor Julen Adrián. 
 
9.3. Si és així, hauria tengut accés a informació privilegiada? 
 
Resposta: Creim que no. 



 
9.4. Sospita l’Equip de Govern que es poden donar més situacions com aquesta? 
 
Resposta: No se’n donen. 

 
10. Interior 
 
10.1. Uns veïns de Montferrutx es varen queixar, a principis d’estiu, de les rates que hi havia a la 
urbanització. Quines mesures va posar en marxa l’Equip de Govern? 
 
Resposta: Els nostres jardiners varen procedir a fer una desinfecció de rates. 

 
11. Cases de Betlem 
 
11.1. Hem pogut llegir, al diari, que un grup d’excursionistes es va trobar a les Cases de Betlem amb el 
que sembla era una festa de joves amb DJ i música, amb diversos ambients i tot. Què en sap l’Equip de 
Govern, d’aquest fet? 
 
Resposta: Sabem tot el que hem pogut esbrinar. 
 
11.2. Quines mesures ha pres l’Equip de Govern? 
 
Resposta: S’ha parlat amb la persona que va fer la instància i s’ha compromès a arreglar i netejar tot el 
que està espanyat. 
 
11.3. L’Equip de Govern s’ha mostrat molt preocupat perquè alguns grups polítics no vagin de més, 
segons ells, a les Cases de Betlem. Farà aquest Equip de Govern una  reglamentació per a l’ús de les 
Cases de Betlem? 
 
Resposta: S’estudiarà. 
 
11.4. Quin reglament hi ha per instal·lar carpes a espais públics? 
 
Resposta: No n’hi ha cap. 
 
11.5. S’ha de demanar permís o tothom que vulgui pot instal·lar una carpa on li faci ganes?  

 
Resposta: Hi ha una sol·licitud entrada i registrada amb què es demana tot el necessari per fer la festa. 

 
12. Residus 
 
12.1. S’ha estudiat el tema de la recollida de residus orgànics? 

 
Resposta: Sí. 

 
12.2. S’han mantingut contactes amb l’empresa concessionària per evitar l’estat de deixadesa i brutícia 
en què es troba el municipi? 

 
Resposta: Sí. 

 



12.3. No creu l’Equip de Govern que seria necessari elaborar un pla que establís mesures de 
conscienciació de la població? 

 
Resposta: Sí. 

 
12.4. Quines actuacions es duen a terme per evitar que la brutor s’acumuli a determinats punts del 
municipi (caps de cantons, etc.)? 

 
Resposta: Potenciar més la neteja en aquestes zones problemàtiques; instal·lar cartells a les zones de 
recollida amb què es demana, per favor, que tothom col·labori amb el bon ús.  
 
 
Acords 
 
1. Aprovar, per unanimitat, les actes corresponents a les sessions de 13 de juliol, 25 de juliol i 31 
d’agost de 2006, després de rectificar un error material de l’acta de 31 d’agost. 
 
2. Acordar, per 10 vots a favor (PSOE, UM, PP i UIA) i 1 abstenció (EU/EV): 
2.1. Aprovar el pacte sobre les condicions de treball del personal funcionari de l’Ajuntament d’Artà. 
2.2. Trametre aquest acord a la Delegació de Govern. 
 
3. Acordar, per unanimitat: 
3.1. Aprovar la ratificació de l’acord de la Junta de Govern Local de dia 9 d’octubre de 2006 de 
l’aprovació de l’addenda al conveni entre la comunitat autònoma de les Illes Balears i l’Ajuntament 
d’Artà per a la construcció d’un centre d’educació infantil de primer cicle a la Colònia de Sant Pere. 
3.2. Trametre aquest acord a la Conselleria d’Educació i Cultura. 
 
4. Acordar, per 8 vots a favor (PSOE, UM i PP) i 3 abstencions (UIA i EU/EV): 
4.1. Aprovar l’adquisició de la finca ubicada en el polígon 22, parcel·la 77, amb referència cadastral 
07006A022000770000II, de 8.922 m2, formada per les finques amb registre núm. 6827 i núm. 6828, per 
valor de 54.000 �, per instal·lar-hi l’Escola Municipal d’Hípica. 
4.2. Aprovar l’agrupació posterior de les finques registrals esmentades. 
4.3. Facultar la batlessa i el primer tinent de batle, en el seu cas, perquè signin els documents necessaris 
per fer efectiva l’adquisició de la finca esmentada. 
 
 
El batle accidental aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària       Vist i plau 

El batle accidental 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


